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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Navracsics Tibor, területfejlesztési miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan segítik a kormány által biztosított támogatások 
Tab város és térségének fejlődését?" 

        



Tisztelt Miniszter Úr! 

A megálmodott célok, a tudatos tervezés és építkezés eredményeként egy dinamikus 
városfejlesztés kezdődött el Tabon városában, hiszen egy komplex városfejlesztési programot 
indítottunk el a Koppányvölgye fővárosában. 
Az 5 projektből álló fejlesztési csomagot 2,9 milliárd forintnyi állami támogatásból valósítja 
meg az Önkormányzat. A beruházás révén a csapadékvíz elvezető rendszer korszerűsítésére, 
parkolók, játszóterek, parkok, sétányok és sportpark kialakítására, új gyalogos átkelők 
létesítésére, buszmegálló fejlesztésére, az uszoda gépészetének és a Művelődési Ház épületének 
felújítására is sor kerül. A helyi gazdaság élénkítése érdekében a vásártéren új, fedett árusító 
épületet is kialakítanak, valamint egy új iparterület is létesül, amelyhez út, víz, szennyvíz, 
csapadékvíz elvezetés, elektromos áram, gáz, okos közvilágítási rendszer és zárt kerékpártároló 
is biztosított lesz. A fejlesztés elemeként valósul meg az önkonnányzati bérlakások és a 
zeneiskola komplex energetikai korszerűsítése is. 
Aki tíz év után érkezik Tabra, igencsak meg fog lepődni azon a dinamikus fejlődésen és a 
példaértékű átalakuláson, amelyet az utóbbi időszakban ért el a város. Amióta országgyűlési 
képviselőként a térség lakói bizalmat szavaztak nekem, több mint 7 milliárd forint kormányzati 
támogatás érkezett Tabra! A fejlődésnek azonban nincs vége! A most elindított projektek egyik 
része már 2024-ben, másik fele pedig 2025-ben készülhet el. 
Mindezt alátámasztja, hogy a jövő évi költségvetés a települések számára is többletforrásokat 
biztosít, hiszen a 2024-es költségvetési törvényjavaslatban az önkormányzatok támogatására 
1050 milliárd forint szerepel, ez az összeg 80 milliárd forinttal magasabb, mint a 2023. évi 
eredeti előirányzat. Az önkormányzatok a következő évben mintegy 4200 milliárd forintból 
gazdálkodhatnak 

Jövőre is folytatódnak a településeket támogató programokat, így többek között a 
megnövekedett energiaköltségekhez, a rendkívüli kiadásokhoz és szociális tüzelőanyag 
vásárlásához is van elkülönített összeg a 2024-es költségvetésben. A megyei jogú városok 
számára összességében idén mintegy 400 milliárd forintnyi TOP Plusz forrás nyílik meg, ezek 
mellett a Modem Városok Program 272 fejlesztése is megvalósul a következő években. 

A fentiek alapján kérdezem Miniszter urat: Hogyan segítik a kormány által biztosított 
támogatások Tab város és térségének fejlődését? 

Várom megtisztelő válaszát! 

Budapest, 2023.11.17. 
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